



International Committee of Legal Metrology
CIML 04 N° 451/JFM-PSt-G

8 April 2004

The PRESIDENT
of the International Committee of Legal Metrology

To: Members of the International Committee of Legal Metrology

Ladies and Gentlemen,

With reference to our letter N° 407 dated 31 March 2004, we are pleased to enclosed the provisional agendas for the 12th Conference and 39th CIML meeting, together with the program for the week.

As previously mentioned, the working documents and other miscellaneous information will be sent to you in due course, and also to the other Members of your country's Delegation.

Yours sincerely,

Jean-François Magaña

BIML Director



Comité International de Métrologie Légale
CIML 04 N° 451/JFM-PSt-G

8 avril 2004

Le PRÉSIDENT
du Comité International de Métrologie Légale

aux Membres du Comité International de Métrologie Légale

Mesdames, Messieurs,

Faisant référence à notre courrier du 31 mars 2004 n° 407, nous avons le plaisir de vous adresser ci-joint un ordre du jour provisoire de la 12^{ème} Conférence et de la 39^{ème} Réunion du Comité ainsi qu'un programme de la semaine concernée.

Comme nous l'avions indiqué précédemment, les documents à étudier et les informations diverses vous seront envoyés ultérieurement ainsi qu'aux autres Membres de la Délégation de votre pays.

Je vous prie d'agréer, Mesdames, Messieurs, l'assurance de mes meilleurs sentiments.

Jean-François Magaña

Directeur du BIML